
Geachte
Als deskundige met vele jaren ervaring met vel wajongers  wil ik graag een paar opmerkingen plaatsen 
bij deze nieuwe wet
Heel goed dat er een boete komt bij het niet naleven van het quota ,maar waarom gebruiken we dat 
geld niet voor werkgevers die juist wel veel wajingers aannemen als een extra loonkosten subsidie 

Per gemeente moet je juist jobcoaches in zetten tussen wajonger en werkgever voor privé problemen 
op te lossen hebben hier goed ervaring mee in de hema in voorschoten en Noordwijk
Wij moeten meer mensen aan het werk hebben maar de werkgeverslasten dreigen zo hoog te worden
Dat het juist niet aannemen van mensen loont dus maak factor arbeid goedkoper zodat we weer de 
menselijke maat inde bedrijven krijgen er is veel te veel stress om anders wajongers te begeleiden
Het no risk polis werkt geweldig prima en houden zo
Mevr  kleinsma wil ik graag uitnodigen om snel naar onze hema  s te komen kijken’
Met vr groet
Evert de boer
Hema voorschoten
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